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Verslag openbare vergadering algemeen bestuur 12 december 2024 
 
Tijdstip: 14:30 - 15:00 uur, locatie Avres, Energieweg 39, vergaderruimte 101  
 
Aanwezig:  

M. Molengraaf, gemeente Gorinchem, voorzitter;  
S. Hitipeuw, gemeente Vijfheerenlanden;  
H. Akkerman, gemeente Molenlanden;  
B. Visser, gemeente Molenlanden; 
 
P. Van Uitert, directeur Avres; 
R. Den Tek, manager inkomen; 
S. Chote, controller;  
B. Hoeven, bestuurssecretaris (tevens verslag); 
 
E. Van Wingerden, cliëntenraad; 
K-J. Matthijs, cliëntenraad; 
 
M. IJzerman, ondernemingsraad. 
 
Afwezig met bericht van verhindering:  
A. Mager, gemeente Gorinchem;  
K. Bel, gemeente Vijfheerenlanden;  
 
1. Opening en vaststelling agenda 

Mevrouw Molengraaf opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Het algemeen be-
stuur stelt vervolgens de agenda overeenkomstig het voorstel vast.  
 

2. Notulen vergadering algemeen bestuur 7 november 2024 
Het verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van 7 november 2024 wordt ongewijzigd en 
overeenkomstig het voorstel onder dankzegging vastgesteld.  

 
3. Mededelingen/ingekomen/uitgaande stukken/hamerstukken 

- Memo wijziging berekeningsmethodiek loonwaardemeting loonkostensubsidie 
De heer Hoeven deelt mede dat dit memo is opgesteld omdat Avres vanaf 1 januari 2025. een an-
dere berekeningsmethodiek zal gaan hanteren bij de berekening van de koonkostensubsidie. Deze 
methodiek sluit aan bij de methodiek die het Rijk en de VNG vanaf 1 januari 2024 hanteren. Werk-
gevers zullen hierdoor maandelijks een iets lager bedrag aan LKS per betreffende medewerker ont-
vangen. De werkgevers worden hierover geïnformeerd. Dit memo wordt gedeeld, zodat bestuur-
ders dit kunnen verklaren indien werkgevers hierover bij hen met vragen komen.   
 

- Dienstverlening Avres voor VHL t.b.v. geïndiceerden SW/begeleid (oude regeling) uit voormalige 
gemeente Vianen. 
De heer Hoeven deelt mede dat het verzoek van VHL is ontvangen voor het afsluiten van een DVO 
tussen Avres en VHL inzake het uitvoeren van het materieel werkgeverschap SW-ers en trajectbe-
geleiding uit voormalige gemeente Vianen. Vroeger waren deze personen in dienst bij Pauw werk-
bedrijf. Na het ontmantelen van Pauw, lag het formele werkgeverschap eerst bij de gemeente Via-
nen en later bij de gemeente VHL. Het materiële werkgeverschap en trajectbegeleiding ligt vanaf 
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dat moment bij WIL en de beschutte werkzaamheden vinden plaats bij Werkwijss op basis van een 
DVO tussen VHL en Werkwijss. De Leerdamse en de Zederikse SW-ers zijn in dienst bij Avres. WIL en 
Werkwijs gaan transformeren naar een eigentijds werkbedrijf, waarbij ook de positie van het werk-
geverschap voor SW-ers wordt betrokken. VHL heeft zich daartoe op dit moment te verhouden. 
De rechtspositie en het behoud van de huidige sociale werkstructuur van de SW-ers uit de voorma-
lige gemeente Vianen zijn de redenen om het formele werkgeverschap bij VHL te handhaven en het 
materiële werkgeverschap en de trajectbegeleiding (ook in de toekomst) via een DVO te regelen. 
Op dit moment is er nog een DVO met WIL, de wens is nu om dit via een DVO met Avres vorm te 
geven. Avres heeft namelijk meer ontwikkelmogelijkheden voor de doelgroep en door het afsluiten 
van een DVO met Avres wordt de inhoudelijke begeleiding voor alle SW’-ers uit VHL gelijk. De In-
gangsdatum is 1 januari 2026. Het betreft ongeveer 25 personen. 2025 zal worden gebruikt om de 
DVO op te stellen. 2026 wordt vervolgens uitgevoerd tegen de huidige prijstelling van WIL en in dat 
jaar wordt ook onderzocht welke prijsstelling vanaf 2027 reëel is. Uitgangspunt daarbij is dat Avres 
er niets op hoeft toe te leggen, maar ook niet op hoeft te verdienen. Ook zal in 2025 worden on-
derzocht of VHL de DVO met Werkwijss zal continueren of dat Avres een DVO met Werkwijss zal 
gaan afsluiten. Het voorstel tot het afsluiten van deze DVO, zal na afloop van deze AB vergadering 
worden besproken in het DB. 
 

- DVO Avres West Betuwe voormalige SW’-ers Lingewaal. 
De heer Hoeven deelt mede dat de voormalige gemeente Lingewaal/West Betuwe met ingang van 
1 januari 2019 (met terugwerkende kracht) is uitgetreden uit de GR Avres. Op 16 april 2019 heeft 
het AB van Avres daartoe uittredingsvoorwaarden vastgesteld. Inmiddels zijn alle uittredingsvoor-
waarden op één na afgehandeld. De ene overgebleven uitredingsvoorwaarde heeft betrekking op 
continuering van de dienstverbanden van SW-ers uit de voormalige gemeente Lingewaal, inclusief 
hun begeleiding (formele en materiële werkgeverschap) tot de datum van hun uitdiensttreding. Bij 
West Betuwe zijn ambtelijk en bestuurlijk de meeste betrokkenen inmiddels vertrokken. Om de 
kennis en afspraken voor de verdere toekomst te kunnen borgen (het laatste dienstverband eindigt 
namelijk pas rond 2055), is besloten om deze laatst geldende uitredingsvoorwaarde te bekrachti-
gen via een DVO. Door deze DVO verandert er niets aan de huidige situatie, de laatst van toepas-
sing zijnde uittredingsvoorwaarde blijft immers onverminderd van kracht, maar door de bekrachti-
ging ervan in een DVO wordt wel duidelijkheid gecreëerd met het oog op de toekomst. Het voorstel 
tot het afsluiten van deze DVO, zal na afloop van deze AB vergadering eveneens worden besproken 
in het DB. 
 

- Advies cliëntenraad verhoging bedrag van het regionaal declaratiefonds en naamswijziging 
Mevrouw Molengraaf geeft aan dat dit een onderwerp is waar de gemeenten in het kader van het 
budgetrecht eerst een besluit op moeten nemen. Zij heeft begrepen dat dit advies ook al is bespro-
ken in het kernteam. De heer Hoeven geeft aan dat dit klopt. Er is hen gevraagd om dit advies door 
te geleiden naar het college en hier een voorstel ter afweging op te ontwikkelen om dit al dan niet 
naar de raad te brengen omdat daar het budgetrecht ligt. Pas daarna kan Avres vervolgstappen zet-
ten. Mevrouw Molengraaf vraagt of Avres ook een advies heeft op het advies van de cliëntenraad. 
De heer van Uitert geeft aan dat Avres in deze geen formeel advies geeft. Hij snapt het advies van 
de cliëntenraad, immers de kosten stijgen. Echter dit is echt een onderwerp waarbij de gemeente 
zelf een afweging moet maken. Het advies van de cliëntenraad lijkt hem, gelet op de gestegen kos-
ten, wel redelijk en billijk.  
De heer Van Wingerden geeft aan dat wat hem opvalt bij deze regeling de doelmatigheid ervan is. 
Zo kan bijvoorbeeld iedereen met een internetaansluiting, als compensatie voor de abonnements-
kosten, het bedrag uitgekeerd krijgen, en dat is op zich prima. De cliëntenraad bepleit echter meer 
voor een meedoenregeling, waarbij veel meer sturing kan worden gegeven op een aantal doelen, 
bijvoorbeeld cultuur, vitaliteit of participatie. Dan laat je mensen meedoen en tegelijkertijd bereik 
je als gemeenten wellicht ook nog een aantal andere doelen. De cliëntenraad is bereid - als dat ge-
wenst is - om ook nog een nadere toelichting bij de gemeenten te geven.  
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Mevrouw Molengraaf geeft aan dat als zij naar de tabel met doorrekening kijkt het bij Gorinchem 
om een substantieel bedrag gaat. Zij vindt het van de ene kant een reëel verzoek, aan de andere 
kant vindt zij het ook wel een puzzel, gelet op de bezuinigingen waar de gemeenten zich voor ge-
steld zien en hoe daar dan vervolgens mee om te gaan. Dit zal een vervolg krijgen in het nieuwe 
jaar. 

 
- Ambitiefondsjournaal Avres 

Het bestuur is akkoord met de verzending van het Ambitiefondsjournaal naar de griffies. De type-
fout in het concept is inmiddels verwijderd. De heer van Uitert merkt nog op dat er een aantal heel 
mooie projecten op komst is. Het bestuur zal hier ook tijdens een van de komende vergaderingen 
op worden meegenomen door een presentatie van de heer Smit en mevrouw Van den Berg.  

 
4. Mededelingen vanuit cliëntenraad 

De heer van Wingerden deelt mede dat de cliëntenraad haar begroting 2025 gereed heeft. Deze be-
groting zal via mevrouw Luijten worden aangeboden aan het bestuur. Vanaf 2025 zal de cliëntenraad 
niet meer op een externe locatie vergaderen, maar weer in eigen huis in Gorinchem. Dat scheelt weer 
kosten in de begroting. 
 
De cliëntenraad ziet de afgelopen tijd een toename van het aantal cases dat de raad bereikt. Het is ui-
teraard fijn dat inwoners de cliëntenraad weten te vinden en signalen afgeven. Het gaat in een aantal 
gevallen om klachten. De cliëntenraad is er echter niet voor individuele klachten, dus de cliëntenraad 
tracht de mensen door te geleiden naar de juiste procedure. Cliënten hebben soms wel een bepaalde 
verwachting na melding, maar ook dan reageert de raad richting Avres. Als er een rode draad in zit, 
dan wordt er meer inhoudelijk richting ambtelijke organisatie op ingegaan.  
De heer Visser geeft aan dat ook hij wel eens iemand heeft doorverwezen naar de cliëntenraad. Hij 
hoopt dat dit dan niet leidt tot een cirkel van naar elkaar doorverwijzen. De heer Van Wingerden geeft 
aan dat dit zeker niet het geval is en dat waar nodig de raad contact opneemt met de consulent en 
waar noodzakelijk ook een advies zal opstellen richting het bestuur/ de ambtelijke organisatie. Desal-
niettemin is het aantal signalen dat is ontvangen, de afgelopen tijd wel toegenomen. 
De heer Van Uitert herkent het voorgaande, mede omdat er regelmatig met de cliëntenraad gescha-
keld wordt. Wellicht dat de toename van het aantal signalen wordt veroorzaakt doordat Avres nu een 
groep cliënten aan het spreken is, die vanwege (tijdelijke) ontheffingsbeschikkingen al enige tijd niet 
benaderd is. Daar wordt soms stevig tegen geageerd. Dat is deels ook te wijten aan de wijze van in-
formatievoorziening van destijds, waarbij hen is medegedeeld dat ze tijdelijk waren vrijgesteld van ar-
beid, maar wettelijk gezien niet van re-integratie. Dat laatste wordt nu opgepakt. En dan krijg je bij-
voorbeeld ook klachten over uitgebrachte medische adviezen. Avres ziet zelf dat hierdoor het aantal 
klachten en bezwaarschriften ook iets toeneemt, maar eigenlijk is dit ook inherent aan de groep cliën-
ten omdat die nu weer benaderd worden. De heer Van Wingerden geeft aan dat dit voor hem volledig 
herkenbaar is. De rol van de cliëntenraad is volgens hem dan ook met name het doorverwijzen van cli-
enten naar de juiste procedure. 
 
De heer van Wingerden geeft verder aan dat er onlangs nog een gesprek heeft plaatsgevonden tussen 
een afvaardiging van de cliëntenraad en het management van Avres, waarin de samenwerking is ge-
evalueerd. Dat was volgens de cliëntenraad ook een prettig en constructief gesprek. Er zijn ook weer 
wat nieuwe afspraken gemaakt, bijvoorbeeld: laten we niet meteen in de pen klimmen, maar wat va-
ker de telefoon pakken en de lijntjes kort houden. Daarnaast geeft de cliëntenraad adviezen. Daar 
volgt dan altijd wel een reactie op, maar soms blijven er toch wel enkele eindjes open staan. Er komt 
dan ook voortaan een actielijst met een eigenaar, zodat de voortgang hierop beter bewaakt kan wor-
den. De heer Van Uitert bevestigt dat het een prettig gesprek is geweest en dat het goed is dat er een 
voortaan een actielijst wordt opgesteld, dat zal er zeker voor zorgen dat we scherp aan de wind blijven 
varen.         
 

5. Eindejaarsnota 2024    
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De heer Chote geeft aan dat er na de ontvangst van de septembercirculaire er een doorvertaling heeft 
plaatsgevonden. Op basis daarvan wordt in de eindejaarsnota een prognose van het resultaat richting 
het einde van het jaar afgegeven. Avres denkt een bedrag tussen de vijf a zes miljoen over te kunnen 
houden aan het einde van het jaar. Uit de septembercirculaire bleek dat we op de Buig en de LKS een 
behoorlijk voordeel hebben, met name omdat het Marcobudget voor Avres en de gemeenten gunstig 
uitvallen. Daarnaast zijn er twee bestemmingsreserves die vorig jaar zijn gevormd en dit jaar vrijvallen 
omdat we die reserves niet nodig hebben gehad. Het idee is om het overschot te laten terugvloeien 
richting de gemeenten.  
De heer Visser vraagt naar aanleiding van het aspect lagere omzet SW, of dat ook nog gevolgen heeft 
voor 2025. De heer Chote antwoordt dat dit inderdaad het geval is en dat dit bij de volgende begro-
tingswijziging 2025 ook zal worden verwerkt.  
Zijn tweede vraag heeft betrekking op de bestemmingsreserves. De heer Visser merkt op dat het al-
gemeen bestuur het vorig jaar verstandig vond om twee bestemmingsreserves te vormen. Achteraf 
blijkt dat niet nodig te zijn geweest. Hadden we deze middelen dan niet eerder kunnen laten terug-
vloeien naar de gemeenten?  Wellicht dat deze ervaring ons leert om meer voorzichtig te kijken naar 
de vorming van bestemmingsreserves gedurende een begrotingsjaar. Mevrouw Molengraaf is het daar 
mee eens, maar we moeten het niet te plat slaan. Voorzichtigheid werkt namelijk twee kanten op. Op 
het moment dat je namelijk iets ziet aankomen en je reserveert dan niet, dan heb je een ander soort 
probleem.  
De heer Van Uitert licht de situatie nog verder toe. Vooraf had Avres bijvoorbeeld vanuit reële uit-
gangspunten ingeschat dat de aanbesteding ICT vele malen duurder zou gaan uitvallen. Dat het ach-
teraf goedkoper kon, was niet voorzien. Daarnaast waren er wat meevallers omdat met name de initi-
ele kosten lager lagen en is het traject wat sneller gelopen. Avres zal kritisch blijven kijken naar de be-
groting, kritisch op de wind blijven varen, zonder dat het helemaal wordt dichtgeregeld om te voor-
komen dat we aan het einde van het jaar met een negatief saldo worden geconfronteerd. Dit alles 
moet er tenslotte toe leiden dat we uiteindelijk minder fluctuaties in de begroting zullen krijgen. 
Het algemeen bestuur stemt vervolgens in met de Eindejaarsnota 2024 en de daarbij behorende be-
grotingswijzigingen 2024. 

 
6. Aanpassing reiskostenvergoeding woon-werkverkeer doelgroepmedewerkers 

De heer van Uitert geeft aan dat het hier een gelijktrekking is van de regelingen van het ambtelijk per-
soneel en doelgroepmedewerkers.  
Het algemeen bestuur stemt vervolgens in met de aanpassing van de reiskostenvergoeding woon-
werkverkeer voor de doelgroepmedewerkers.  

 
7. Rondvraag en sluiting 

De heer Van Uitert overhandigt de bestuursleden nog een kleine kerstattentie. Mevrouw Molengraaf 
bedankt vervolgens het ambtelijk personeel voor de wijze waarop zij het algemeen en het dagelijks be-
stuur het afgelopen jaar hebben gefaciliteerd. Ook bedankt zij de cliëntenraad voor haar werkzaamhe-
den en de adviezen die zij richting het bestuur hebben uitgebracht.  
 
De heer Den Tek geeft aan dat er nog een nieuwe DVO met Gorinchem en Molenlanden komt in ver-
band met de inning van de eigen bijdrage Oekraïense vluchtelingen. 
Verder zal de heer Den Tek aan het eind van de vergadering nog een kort memo uitdelen met betrek-
king tot de laatste stand van zaken rondom de vorming van het werkcentrum. De heer Hoeven zal dit 
memo ook nog digitaal nazenden.  
 
De heer Van Uitert geeft aan dat met betrekking tot de uitwisseling van gegevens tussen Avres en de 
gemeenten - ook na een nadere check - de weg blijft volgen dat Avres informatie namens de gemeente 
verstuurd, zonder dat daarbij gegevens worden verstrekt of gedeeld. Dat mag en kan niet anders. 
Ambtelijk binnen gemeenten wordt nog altijd een andere visie gehanteerd. Om te voorkomen dat dit 
aspect steeds escaleert naar de bestuurlijke tafel, is zijn voorstel om nogmaals een onafhankelijk juri-
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disch advies hierop te vragen, zodat er hierover definitieve duidelijkheid komt. Het bestuur stemt hier 
mee in. 
 
Mevrouw Molengraaf merkt op dat het bestuur van Avres nog niet beschikt over een nieuwe vice-
voorzitter en tweede vice-voorzitter. Dit punt zal eerst verder worden besproken in de aansluitende 
DB-vergadering.    
 
Niets meer aan de orde zijnde, en onder dankzegging van ieders inbreng, sluit mevrouw Molengraaf de 
vergadering om 15:00 uur.                            


